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“Dichter bij 
de patiënt 

kom je niet”
 HOE EMOTIONEEL HET SOMS OOK IS, 

 VERPLEEGKUNDIGE SOFIE KINDERS (28) 

 HEEFT  NIETTEMIN HAAR HART VERLOREN 

 AAN  DE DIENST  ONCOLOGIE. 

 “WAT IS ER MOOIER DAN  EEN THUISHAVEN VOOR 

MENSEN CREËREN  IN DE MOEILIJKSTE TIJD 

VAN HUN LEVEN.”

Keukengeheimen  
van Sint-Trudo

“Ons klinisch labo werd als 
eerste in Limburg en één 
van de eerste in België uit-
gerust met dit type geïn-
tegreerde state-of-the-art 
automatisatie. Vanaf no-
vember zal het geheel in 
gebruik genomen worden. 
Dankzij deze investering 
kunnen we hoogkwalita-
tieve analyses en snel-
heid blijven combineren.”,  
aldus klinisch bioloog Davy 
Kieffer. g

Drie jaar geleden bleef Sofie uit Nieu-
werkerken plakken in Sint-Trudo. Na 
enkele jaren in de thuiszorg besloot 
ze de studieboeken terug op te ne-
men en kwam ze voor haar bachelor-
proef verpleegkunde in het Truiense 
ziekenhuis terecht. “ik onderzocht 
in verschillende ziekenhuizen of de 
infusor bij chemo correct werd afge-
koppeld in de thuiszorg.. Superinte- 
ressant. Het stimuleerde me enorm 
om op deze afdeling verder te gaan”, 
vertelt ze. 

Passie
Lang twijfelen, deed Sofie dan ook 
niet toen er een vacature open kwam 
te staan. “Nu help ik onder andere 
de mensen die voor een chemokuur 
naar hier komen of mensen met al-
lerlei longziekten zoals COPD, ik zorg 
dagelijks voor hen en begeleid hen 
in hun therapie”, vertelt een duidelijk 
gepassioneerde Sofie. Sint-Trudo telt 
in totaal dertig bedden op de dienst 

oncologie en longziekten waar ook 
patiënten met longziekten de beste 
zorgen krijgen. “Mentaal is het vaak 
zwaar. Wanneer er iemand overlijdt 
die je dag in, dag uit met de beste zor-
gen hebt omringd, dan raakt me dat 
enorm.”

Familie van de familie
De verpleegkundige beschouwt 
werken op oncologie als veel meer 
dan enkel het zorgen voor iemand. 
“Wie naar hier komt, heeft echt zorg 
in zijn brede betekenis nodig. De 
verpleegkundigen betekenen zoveel 
meer voor deze patiënten. Wij bege-
leiden ze niet alleen, maar zijn ook 
een steunpilaar. Niet alleen voor 
hen, maar ook voor hun familie. Hier 
bieden wij een luisterend oor, een 
schouder om te huilen en helpen in 
elke fase van hun traject. Als het ware 
worden wij familie van de familie. Je 
kent de patiënt door en door, zijn ge- 
schiedenis enz. Wij creëren een band 

met deze mensen in de moeilijkste 
tijd van hun leven. Het geeft ons vol-
doening als wij horen dat ze zich hier 
thuis voelen. Voor een glimlach, hoe 
moeilijk ze het ook hebben: daar doen 
wij het voor. Ik ben blij dat ik dat voor 
die mensen kan betekenen.” 

Hecht team
“Ik heb mijn hart verloren aan de 
dienst oncologie hier in Sint-Trudo. 
We vormen een bijzonder hecht team. 
Altijd kunnen wij bij elkaar terecht, 
dag en nacht”, lacht Sofie. Het intieme 
karakter van Sint-Trudo bestempelt 
Sofie als een grote troef. “Iedereen 
kent iedereen hier. Het lijkt me in ons 
ziekenhuis ook veel familialer aan toe 
te gaan dan in een groot ziekenhuis. 
Altijd krijg je wel een goeiedag, gere-
geld een schouderklopje,… Hier leer 
je elkaar echt appreciëren en vertrou-
wen we in elkaars kunnen.” g

Dries Seron en zijn team met zes 
koks gaan elke dag opnieuw voor 
aangepast, gezond en lekker eten 
in Sint-Trudo Ziekenhuis. “Dagelijks 
verzorgen we meer dan 300 warme 
maaltijden.”
300 porties brood, 60 kg aardappe- 
len, 200 puddinkjes, 100 liter soep, 
meer dan 150 stukken vlees … Het is 
een greep aan wat er vandaag door 
de warme keuken van Dries Seron 
en co passeert. “Eentje die vorig jaar 
volledig vernieuwd is met topma-
teriaal. Dat komt de kwaliteit alleen 
maar ten goede. Op drukke momen- 
ten voegen we aan dat lijstje nog eens 
zo een 50 dagschotels en 150 zelfge-
maakte broodjes toe voor in de cafe-
taria en personeel. Op feestdagen 
steken we een tandje bij om het voor 
de patiënten feestelijk te maken.”

Stoofvlees
Over wat de grote favoriet is van de 
patiënten moeten ze hier niet lang 
nadenken. “Stoofvlees. Absoluut. 
Met puree of kroketten. De afgelopen 
jaren is de kwaliteit gegroeid en daar 
ben ik trots op. Wij doen ons best en 
dat wordt geapprecieerd”, glundert 

Dries die negen jaar kok was in het 
Truiense Nieuwscafé. 

Menu op maat
Sinds een tijdje kan je je menu als 
patiënt zelf kiezen: in de mynexuz- 
health app geef je de dag voor je op-
name aan wat je voorkeur heeft. In-
tussen is Sint-Trudo ook bezig met de 
uitrol van Fooddesk. “Via een tablet in 
de cafetaria krijg je te zien wat er op 
het menu staat dat samen met onze 
diëtisten is samengesteld. Daar krijg 
je dan een beeld van welke ingre-
diënten erin zitten en worden aller-
gieën eenvoudig aangegeven: geen 
gluten, lactosevrij, geen maaltijden 
met melk… Dat gaat ons werk alleen 
maar verbeteren en komt de gasten 
ten goede.” 
Of het ziekenhuis geen probleem 
heeft om koks te vinden waar vele 
horecazaken mee kampen? 
“Het zijn allemaal oud-collega’s van 
mij uit de Truiense horeca. Dat maakt 
van ons een sterk geheel. Als het hier 
niet goed zou zijn, zouden de colle-
ga’s niet zo lang blijven. Ik ben trots 
dat ik dit team mag leiden.” g

   INKIJK IN   
 SINT-TRUDO 

Nurakis Güclü was op zoek naar een 
opleiding met een goede mix van the-
orie én praktijk. Met enkele diploma’s 
op zak en na heel wat jaren gewerkt 
te hebben, wilde hij toch graag 
een managementdiploma behalen. 
Dankzij de steun van de VDAB kon 
dat. De nieuwe graduaatsopleiding 
Productiebeheer leek hem geknipt. 
“Sommigen denken dat het een soort 
van Onderhoudstechnieken is, maar 
dat klopt niet. We krijgen ook heel 
wat bedrijfsinzicht om bijvoorbeeld 
bedrijfsprocessen zo ‘lean’ mogelijk 
te maken, waarbij efficiëntie en 
optimalisatie cruciaal zijn.”

In een graduaatsopleiding staat werk-
plekleren centraal. Nurakis liep stage 
bij de dienst aankoop van Strabag. 
Zijn studiegenoot Meck Kusters 
assisteerde de productie bij SKF met 
flowcharts voor kwaliteitsmanage-
ment. Milan Cleynen ondersteunde 
de truckersbalie van Essers Security. 
“Ik leerde er initiatief nemen én kwam 
meer te weten over de werking van 
machines.” Ive Retera, de enige dame 
in de klas, stond bij Machinefabrikant 
Lacom in voor veiligheidscontroles op 
de productielijnen.

Simon Knockaerts stopte enkele jaren 
geleden met zijn studies. Na twee 
jaar gewerkt te hebben als elektricien 
in de bouw, besliste hij terug te keren 
naar de hogeschool. Milan ontdekte 
na zijn 7de jaar Lassen, tijdens een 
infodag op de hogeschool, deze 
graduaatsopleiding. “Zeker voor 
jongeren uit het beroepsonderwijs is 
dit een uitgelezen kans. Een pluspunt 
is dat men begint vanaf nul.” Meck 
volgde in het secundair de richting 
Mechanische Vormgeving, maar 
tijdens zijn vakantiewerk ondervond 
hij dat de hele dag aan machines 
werken toch niet zijn ding was. Hij 
ambieert een leidinggevende functie. 
Productiebeheer leek hem ideaal.

Ive studeerde Sociale en Technische 
Wetenschappen in het secundair, 
maar ze wist niet goed wat verder 
te studeren. Misschien iets met 
bedrijfsmanagement? Het moest 
wel praktijkgericht zijn: ze wou ook 
iets met haar handen doen. Tijdens 
een UCLL-infodag hoorde ze over 
Productiebeheer. Dat leek haar 
een goede combinatie van theorie 
en praktijk, van management en 

technologie.

Talentzone: de eerste 100 
dagen

Het hoger onderwijs kampt tradi-
tioneel met nogal wat afhakers. 
Studenten stoppen in de loop van 
het jaar om allerlei redenen met 
hun opleiding. Hogeschool UCLL 
tracht de doorstroming van haar 
graduaatsstudenten te verbeteren 
met onder andere Talentzone. 

“De coaching binnen Talentzone 
heeft me inzicht gegeven in mezelf 
als persoon én als student. Ik heb 
meer vertrouwen gekregen”, zegt 
student Orthopedagogie Martijn 
Bekaert die via de VDAB instroomde. 
“Ik vond het contact in de groeps-
workshops met andere studenten 
over de opleidingen heen eveneens 
een meerwaarde. Daarnaast was het 
enthousiasme van de Talentzone-
coaches voor mij een groot pluspunt. 
Alle aanmoediging en de positieve 
insteek maakten dat ik me nog meer 
voor mijn studie kon inzetten.”

Vanessa Luyten is één van de talent
coaches. “Tijdens de eerste 100 
dagen van hun opleiding krijgen 
graduaatsstudenten de kans om 
deel te nemen aan talentgerichte 
begeleiding op maat. Het startpunt 
is de Tapastest, een wetenschappe-
lijk onderbouwd meetinstrument 
om talenten en passies in kaart te 
brengen. Vaak wordt nog vertrokken 
vanuit deficit-denken, vanuit het 
idee dat studenten achterstanden 
hebben die eerst opgelost moeten 
worden. Dat doet Talentzone niet: 
wij vertrekken vanuit wat een 
student goed kan en graag doet.” 

Naast de individuele begeleiding 
kunnen de studenten ook deelne-
men aan een aantal workshops 
zoals ‘studievaardigheden geba-
seerd op je talenten’ en ‘wees fan 
van jezelf’. Thema’s die doorheen 
het traject aan bod komen, zijn: hoe 
aanvoelen welke stageplek klopt, 
wat is het belang van zelfkennis, 
hoe studeer ik rekening houdend 
met mijn grenzen, enzovoort.

Hogeschool UCLL 
verwelkomt heel 
uiteenlopende profielen

Talentzone werd ontwikkeld door Hogeschool UCLL met steun van LSM en vormt een onderdeel 
van Talent Mining, een project om de deelname van jongeren aan het hoger onderwijs, en specifiek 
de graduaatsopleidingen, te verhogen. 

Tijdens de infodag van dinsdag 25 juni kan je kennis maken met de graduaats- en 
bacheloropleidingen. Welkom van 16 tot 20 u. op alle campussen van UCLL. 

 “Productiebeheer 
vergt naast technische 
bagage, ook heel wat 
management skills.”   

   

Opleidingsverantwoordelijke Hilde 
Bottu weet dat heel wat bedrijven 
zitten te wachten op dit profiel, 
maar de opleiding waar UCLL in 
september 2023 in Diepenbeek mee 
van start ging, is bij jongeren nog 
niet echt gekend. “Veel draait om 
product- en service management. 
Onze studenten krijgen dus wel 
wat technische bagage mee als 
achtergrondkennis, maar de essentie 
ligt toch bij planning. Voor die vorm 
van management heb je ook heel wat 
soft skills, zoals vergadertechnieken 
en inlevingsvermogen, nodig!”.

“Onze maatschappelijke uitdaging is, afstappen van het 
hoger lager principe maar het aanbod in het onderwijs 
als een waaier zien. Die waaier komt veel meer 
overeen met de talentgedachte. Als je je talenten kan 
inzetten, werk je sneller en kan je je doel bereiken.”  

Marc Vandewalle, algemeen directeur UCLL
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